

الموضوع: نتائج الجمعية العامة العادية والجمعية العامة غير العادية لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج شمعع

تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية و الجمعية العامة غير العادية لشركة أوكيو للإستكشاف و الانتاج ش.م.ع.ع في تمام الساعة الثالثة مساء يوم الثلاثاء 10 ديسمبر 2024 عبر المنصة الالكترونية لإنعقاد الجمعيات التابعة لشركة مسقط للمقاصة والايداع وعليه تم اتخاذ القرارات التالية:

قرارات الجمعية العامة غير العادية

- ر. الموافقة على تعديل المادة رقم (6) من النظام الأساسي لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع والمتعلقة بعدد أعضاء مجلس الإدارة
- البند الطارئ: الموافقة على تعديل النظام الأساسي لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع وذلك بإضافة المادة رقم (7) للنظام الأساسي والمتعلقة بصلاحيات مجلس ادارة الشركة

قرارات الجمعية العامة العادية السنوية

1. الموافقة على انتخاب عضوين جديدين لمجلس إدارة شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج شم عع،

أعضاء مجلس الإدارة الفائزين بالترشح

- 1. انتصار حمود عيسى الكندى
 - 2. خالد سليمان سالم الكمياني
- دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية بناءً على البيانات المالية المراجعة وذلك بمقدار 7.21 بيسة للسهم
 الواحد للربع الثالث المنتهي في 30 سبتمبر 2024م والموافقة عليه.
- 3. إحاطة الجمعية بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة في سياق عملها الاعتيادي خلال التسعة أشهر المنتهية في
 30 سبتمبر 2024م والموافقة عليها
- 4. الموافقة على دخول الشركة في ضمان فيما يتعلق بالتزامات المزن للغاز الطبيعي المسال شمم، وهي شركة تابعة للشركة، وتفويض أعضاء مجلس إدارة الشركة باتخاذ كافة الإجراءات المتعلقة بإصدار هذا الضمان، بما في ذلك التفاوض والتوقيع وتنفيذ هذا الضمان وذلك وفقاً لنص المادة 185 من قانون الشركات التجارية.

chon SAOG . Hus

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

إسحاق المحروقي أمن سيبالممورة



Subject: Disclosure of the results of the Ordinary General Meeting and Extraordinary General Meeting of OQ Exploration and Production Company SAOG

The meeting of the Ordinary General Assembly and the Extraordinary General Assembly of OQ Exploration and Production Company SAOG was held at three o'clock in the evening on Tuesday, December 10, 2024, via the electronic platform for holding assemblies hosted Muscat Clearing and Depository Company, and accordingly the following decisions were taken:

Extra Ordinary Agendas Resolution

- 1. To approve the amendment of Article (6) of the Articles of Association of OQ Exploration and Production SAOG, relating to the number of members of the Board of Directors.
- 2. The urgent item to approve the amendment of the Articles of Association of OQ Exploration and Production SAOG by adding Article (7) to the Articles of Association of the Company, relating to the authorities of members of the Board of Directors

Ordinary Agendas Resolution

1. To approve the appointment of two new members of the Board of Directors of OQ Exploration and Production SAOG.

Nominees Winning:

- 1. Intisaar Hamoud Issa Al-Kindi
- 2. Khalid Suliman Al Kamyani
- 2. To consider and approve the proposed cash dividend to the shareholders based on the reviewed financials, as on the date of the meeting, amounting to 7.21 Baiza for each share for the third quarter ending on 30 September 2024.
- 3. To inform the shareholders about Related Parties Transactions entered into in their normal course of business for the nine months ended in 30 September 2024 (as per the attachment).
- 4. To approve the Company's entry into a guarantee in relation to the obligations of Almuzn Liquified Natural Gas LLC, a subsidiary of the Company, and authorize the members of the board of directors of the Company to carry out all steps related to issuing such guarantee, including negotiating, finalizing and executing such guarantee, in accordance with Article 185 of the Commercial Companies Law.

